
Tárgy: Mi a helyzet a Homokbányai Tudásváros-beruházással? 
 
Tisztelt Polgármester Asszony! 
 
Ön 2024 februárjában – a Neumann János Egyetemért Alapítvány kuratóriumi 
elnökével, Csizmadia Norberttel együtt – jelentette be a kecskeméti Homokbányai 
Tudásváros beruházást. A projekt célja a városrész komplex fejlesztése volt, oktatási, 
gazdasági és közösségi funkciókkal. A bejelentés óta azonban nem ismert sem 
előrehaladási ütemterv, sem nyilvánosan hozzáférhető tervezési dokumentáció. 
 
Időközben az Állami Számvevőszék vizsgálata alapján kiderült, hogy a Neumann 
János Egyetemért Alapítvány – amely a várossal közösen vesz részt a projekt 
előkészítésében – 127 milliárd forint értékű befektetése kapcsán súlyos 
szabálytalanságokat követett el. Az ÁSZ szerint a vagyonkezelés nem felelt meg a 
közérdeknek, és az ügyben feljelentést is tettek. 
 
A fentiekre tekintettel az alábbi kérdéseket teszem fel: 
 
 
 
Kérdések: 
1. Milyen stádiumban van jelenleg a Homokbányai Tudásváros beruházás 
előkészítése? 
2. Történt-e az elmúlt több mint egy év során érdemi előrelépés? Ha igen, mik ezek 
konkrétan? 
3. Készült-e bármilyen megvalósíthatósági tanulmány, tervdokumentáció vagy 
költségbecslés? 
4. A projekt finanszírozása továbbra is a Neumann János Egyetemért Alapítvánnyal, 
illetve az önkormányzat és az alapítvány együttműködésével valósulna meg? 
 
 
 
Tisztelt Polgármester Asszony, 
a kecskeméti polgároknak és a közgyűlés tagjainak joguk van pontos képet kapni arról, 
hogy mi lesz ezzel az egy éve bejelentett, nagyszabású, közérdeklődésre számot tartó 
fejlesztéssel. 
 
Kérem, hogy kérdéseimre a közgyűlés keretében szíveskedjen érdemi választ adni. 
 
Tisztelettel: 
Gyuris Dávid s.k. 
önkormányzati képviselő 
Szövetség a Hírös Városért frakció 
 


